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Pan
Dariusz Grodziński  
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w  odpowiedzi  na  interpelację  dotyczącą  zapewnienia  popołudniowych
w  dni  robocze  i  weekendowych  kursów  autobusów  KLA  na  terenie sołectwa
Dobrzec i  osiedla  Dobro  informuję,  że  linia  nr  17  jest  objęta  porozumieniem
międzygminnym  z  Gminą  i  Miastem  Nowe  Skalmierzyce.  Zapewnienie  większej
liczby  połączeń  przez  Kaliskie  Linie  Autobusowe  Sp.  z  o.o.  nie  jest  aktualnie
możliwe. 

Pracujemy nad innym rozwiązaniem kwestii, którą zgłaszali nam mieszkańcy
tego osiedla i sołectwa.

Z poważaniem
 w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
Grzegorz Kulawinek

  Wiceprezydent Miasta Kalisza            



Kalisz, dn. 25 maja 2023 r.

Sz. P.
Krystian Kinastowski
Prezydent Miasta Kalisza

Interpelacja ws połączeń KLA dla sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro.

Już w starej siatce połączeń i rozkładzie jazdy KLA mieszkańcy sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro byli
wykluczeni komunikacyjnie w godzinach popołudniowych i wieczornych oraz w weekendy. Wszyscy
zmuszeni  jesteśmy korzystać  tylko  i  wyłącznie  z  własnych  samochodów,  jeśli  chcemy dotrzeć  do
centrum miasta czy na zajęcia dodatkowe naszych dzieci.

Zapytany o to podczas marcowego zebrania sołeckiego w Dobrzecu, zapewniał Pan mieszkańców, że
dołoży starań aby z nową siatką połączeń i rozkładu jazdy KLA mieszkańcy sołectwa Dobrzec i osiedla
Dobra, zyskali nowe połączenia autobusowe. Wszyscy przyjęliśmy to za dobrą monetę. Tymczasem
od początku maja okazało się, że ograniczono nam dostępność do transportu publicznego.

Stąd  moje  wystąpienie  na  sesji  Rady  Miasta  Kalisza  i  interpelacja  –  proszę  zapewnienie
popołudniowych  i  weekendowych  kursów  autobusów  KLA  dla  mieszkańców  sołectwa  Dobrzec  i
osiedla Dobro.

Z poważaniem

/-/ Dariusz Grodziński

Radny Rady Miasta Kalisza


